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Protokół Nr: XXII/2021 

 

Nazwa sesji:   XXII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.07.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejskim Domu Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:26 

Godzina zakończenia:  11:03 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Piotr Jacyk 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Janusz Sopel 

5. Krzysztof Gujda 

6. Franciszek Bajan 

7. Jan Dec 

8. Józef Litwiński 

9. Antoni Mach 

10. Waldemar Sęga 

11. Wiesław Kuterbach 

12. Bogusława Lichacz 

13. Zenon Kociołek 

14. Ryszard Osowski 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, przywitał 

radnych, Pana Wójta A. Hawrylak, Panią Skarbnik E. Słotwińską oraz pozostałych zgromadzonych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, iż obrady są prawomocne na 15 radnych obecnych było 

14 (zał. Nr 1).  Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Pan Wójt Gminy  

A. Hawrylak złożył wniosek formalny o usunięcie punktu nr 7 projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad i trybu finansowania kosztów odbioru i utylizacji folii rolniczych i innych odpadów pochodzących 

z działalności rolniczej z terenu Gminy Wielkie Oczy oraz o dodanie projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Pan Przewodniczący Z. Kociołek udzielił głosu Panu W. 

Kuterbach, który złożył wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Pan Przewodniczący Z. Kociołek ogłosił 5 minutową 

przerwę, aby wprowadzić zmiany w porządku obrad. Po przerwie Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał 

głos Panu R. Osowskiemu, który zapytał o powód usunięcia projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad i trybu finansowania kosztów odbioru  
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i utylizacji folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej z terenu Gminy 

Wielkie Oczy, gdyż nie wszyscy wiedzą. Wójt odpowiedział, że nie otrzymał jeszcze opinii dotyczącej 

regulaminu wystawionych przez odpowiednie organy, tj. Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz 

Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów- jeżeli będzie uzgodnienie wówczas złożony 

zostanie projekt w/w uchwały.  

 

2. Wniosek formalny Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu Projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu finansowania kosztów odbioru i utylizacji folii rolniczych i innych 

odpadów pochodzących z działalności rolniczej z terenu Gminy Wielkie Oczy. 

 

Rozpoczęła się dyskusja pomiędzy Radnymi. Pan Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik  

E. Słotwińskiej, która wyjaśniła odnośnie pytania dot. folii rolniczych, a mianowicie w budżecie 

należy wcześniej zabezpieczyć kwotę 10 tys. złotych na usuwanie folii rolniczych i odpadów  

z działalności rolniczej, ponieważ Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

ogłosił na to nabór. Jeżeli będą zabezpieczone pieniądze na ten cel to będzie można ogłosić 

zapytanie ofertowe i wybrać firmę, następnie podpisać z nią umowę. Poddano pod głosowanie 

wniosek formalny Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu dot. Projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu finansowania kosztów odbioru i utylizacji folii rolniczych i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej z terenu Gminy Wielkie Oczy, który przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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3. Wniosek formalny Radnego Wiesława Kuterbach o zdjęcie z porządku obrad punktu Projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek formalny Radnego Wiesława Kuterbach o zdjęcie z porządku obrad 

punktu Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Wyniki były 

następujące: „Jestem za” – 3 osoby, „Jestem przeciw” – 5 osób, „Wstrzymuję się” – 6 osób. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 3 21,43% 

Jestem przeciw 5 35,71% 

Wstrzymuję się 6 42,86% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Wstrzymuję się 

Zenon Kociołek Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Wstrzymuję się 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto większością głosów. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

5. Wniosek formalny Wójta o dodanie punktu do porządku obrad: Przyjęcie drugiej uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił 

zmiany w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok, które dotyczą zabezpieczenia pieniędzy na 

wymianę podłoża pod placami zabaw na bezpieczną nawierzchnię. Pan A. Mach zapytał czy koszt 

100 tys. Dotyczy jednego czy obydwu punktów. Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że dotyczy to 

dwóch szkół. Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu R. Osowskiemu, który wyraził swoją 

opinię na temat wymiany wyeksploatowanych nawierzchni na placach zabaw. Opinię na w/w 

temat wyraził Pan P. Jacyk. Pan R. Osowski podsumowując powiedział, iż bezpieczeństwo dzieci 

jest najważniejsze. Pan W. Kuterbach stwierdził, iż konieczne jest przed Sesją zwołanie Komisji w 

celu przedyskutowania tematu. Pan P. Jacyk stwierdził, że najkorzystniejsze byłoby sprawdzenie 

placów zabaw również w innych miejscowościach i nie należy robić segregacji. Pan R. Osowski 

stwierdził, że nowe place zabaw nie potrzebują wymiany, gdyż posiadają gwarancję. Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek powiedział, iż wskazane jest zwołanie wcześniej Komisji w celu 

przeprowadzenia dyskusji. Poddano pod głosowanie wniosek formalny Wójta o dodanie punktu do 

porządku obrad: Przyjęcie drugiej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2021 rok. Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85,71% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu P. Jacyk, który zapytał o koszt dofinansowania pokryty 

przez rolników dotyczący wywozu folii. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, iż w ubiegłym 

roku Gmina wywiozła 3,25 t odpadów rolniczych, otrzymała dotacje w wysokości ok. 1600,00 zł, 

natomiast wydatki wyniosły 3600,00 zł, czyli ok. 2000,00 zł zostało dopłacone. Pan P. Jacyk 

zaproponował rozpoczęcie dyskusji na temat wynagrodzenia naczelników. Pan Wójt A. Hawrylak 

przedstawił wynagrodzenia w innych gminach i zaproponował ujęcie w budżecie 5 tys. złotych. Pan 

P. Jacyk zapytał o określenie kwoty. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż jest to wynagrodzenie 

w wysokości 100,00 zł netto/ 1 dzień w tygodniu, czyli 400,00 zł/ miesiąc. Pan  W. Kuterbach zapytał 

z jakiej ustawy/ przepisów prawa to wynika oraz żeby porozmawiać o kosztach podczas Komisji, 

gdyż kwota brutto różni się od netto. Kolejne pytanie dot. zakresu obowiązków planowanej do 

zatrudnienia. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż osoba byłaby zatrudniona na stanowisku 

konserwator w budynku OSP- jest to zabezpieczenie w obronie cywilnej oraz zarządzaniu 

kryzysowym, do których wykorzystujemy jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych. Wójt  

A. Hawrylak odpowiedział, iż kwota brutto to 5 tys. do końca roku, aczkolwiek jeżeli potrzeba 

bardziej szczegółowo musiałby to wyliczyć. Rozpoczęła się dyskusja na w/w temat. Pan Wójt A. 

Hawrylak odpowiadając na pytanie Pana W. Kuterbach przedstawił zakres obowiązków. Po raz 

kolejny rozpoczęła się dyskusja. Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. W/w uchwałę przyjęto 

większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Waldemar Sęga 

Józef Litwiński 

Wiesław Kuterbach 

 

8. Wniosek formalny Radnego Waldemara Sęga o zakończenie dyskusji na temat wynagrodzenia 

dla naczelników OSP ujętych w propozycji zmian budżetowych. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek formalny Radnego Waldemara Sęga o zakończenie dyskusji 

na temat wynagrodzenia dla naczelników OSP ujętych w propozycji zmian budżetowych. W/w 

wniosek przyjęto większością głosów.  

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

 

9. Projekt drugiej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej,  która przedstawiła 

projekt  drugiej uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 

rok. Pan Przewodniczący Z. Kociołek udzielił głosu Panu P. Jacyk, który zapytał odnośnie kredytu 

czy jest to kwota rzeczywista. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, iż jeżeli chodzi  

o określenie limitu zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek został określony limit- 

górna granica, do której gmina może zaciągnąć zobowiązania w postaci kredytu bądź pożyczki. W 

przypadku Gminy Wielkie Oczy zaciągnięte są kredyty i limit górny został określony na kwotę 8 630 
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488,03 zł. Poddano pod głosowanie projekt drugiej uchwały w sprawie zmian 

 w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok, który przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy. Pan P. Jacyk zapytał w jakim okresie został sporządzony kosztorys. Pani Skarbnik  

E. Słotwińska odpowiedziała, że data kosztorysu to 11.03.2021 r. Poddano pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy, 

który przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy. Pan P. Jacyk zapytał czy wykonawca tej dokumentacji określił czy zostanie taka sama 

czy może ulec zmianie. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, iż jest to górna granica. Poddano 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy, który przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

12. Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członka ochotniczej straży pożarnej, który przyjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który powiedział, że od 

ostatniej sesji, która odbyła się 23.07.2021 r. do dziś miała miejsce druga akcja poszukiwania 
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padłych dzików na ASF. Skontrolowane zostały prace dot. budowy oświetlenia boisk przyszkolnych 

w Łukawcu i Wielkich Oczach przy budowie oświetlenia oraz na przebudowie boiska piłkarskiego 

w Łukawcu. Ponadto zostały przygotowane i złożone wnioski o dofinansowanie ze środków 

Polskiego Ładu. Pan P. Jacyk zwrócił się z apelem do Wójta o poinformowanie sołtysów oraz służb 

gminy o ognisku ASF, dezynfekcji sprzętów rolniczych przy zbiorach plonów. Pan Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, iż zostaną umieszone informacje i przekazane sołtysom. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu R. Osowskiego, który podziękował Wójtowi  

A. Hawrylak, że udało się doprowadzić do spotkania z zarządem Klubu Gwiazda Wielkie Oczy- 

razem z Panem Wójtem oraz Dyrektor Centrum Kultury Panią Agnieszką Sopel zostały ustalone 

zasady organizacji Gminnego Święta Sportu połączonego z 50- leciem Ludowego Klubu Sportowego 

Gwiazda Wielkie Oczy. Pan S. Mątkowski poruszył temat  remontu drogi (głównie pobocza) 

Skolin(przysiółek Czaplaki)- Budzyń. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż  na spotkaniu 

objazdowym odbył się przegląd dróg w miejscowościach gminnych i zostanie wyłoniony 

wykonawca, który naprawi szkody wyrządzone przez geofizykę. Ponadto Pan S. Mątkowski zapytał 

o most w Skolinie. Pan Wójt A. Hawrylak powiedział, że zostanie złożony wniosek do Wód Polskich,  

w którym przedstawiony zostanie stan  tego mostu, będą dołożone starania o jego remont. Pan  

J. Litwiński zadał pytanie Przewodniczącemu Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego 

i Finansów odnośnie jego zdania na temat biogazowi. Pan P. Jacyk odpowiedział, iż rozeznał się  

z osobami zainteresowanymi, tj. mieszkańcami Kobylnicy Wołoskiej i będzie zwołane zebranie 

wiejskie w celu wypowiedzenia się mieszkańców w w/w kwestii. Rozpoczęła się dyskusja nt. 

biogazowni. Pan F. Bajan zapytał czy jest już ustalona lokalizacja PSZOK-u. Pan Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że przedstawione lokalizacje zostały częściowo zweryfikowane przez projektanta  

i w pewnym stopniu eliminuje jedną lokalizację, która mieści się w Wielkich Oczach przy 

przepompowni wodociągowej, ponieważ znajduje się tam inny klaso użytek i gmina nie może tam 

budować takich obiektów, dlatego też pozostają dwie lokalizację.  

 

Osoby proszące o głos 

Albert Hawrylak 

Stanisław Mątkowski 

Piotr Jacyk 

Józef Litwiński 

 

 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:03. 


